

Date: 1 September 2025

Appointment of a member of the Board of Directors

Al Suwadi Power Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community as follows:

On 1 September 2025, the Board of Directors of the Company approved the appointment of Mr. So Murakami as a temporary Director on the Board and also appointed him as member of the Audit Committee and member of the Nomination and Remuneration Committee, in place of Mr. Kazuichi Ikeda.

Mr. Murakami has over 25 years of international and cross-functional experience in the Power sector. Mr. Murakami holds MBA degree from Darden Graduate School of Business at University of Virginia, USA, and Bachelor in Economics from Kobe University, Japan.

Preetam Saraf

Company Secretary

CR 1092781

* Tax Card No. 8058794

Sultanate of Oman



التاريخ: 1 سبتمبر 2025م

تعيين عضو مجلس إدارة

يسر شركة السوادي للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تحيط علماً كلاً من هيئة الخدمات المالية، وبورصة مسقط، والمستثمرين بالآتى:

في تاريخ 1 سبتمبر 2025م، وافق مجلس إدارة الشركة على تعيين الفاضل/ سو موراكامي كعضوًا مؤقتاً في مجلس الإدارة وتعيينه ايضا كعضو في لجنة التدقيق وعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت عوضًا عن الفاضل كازوتشي ايكيدا.

الفاضل موراكامي يمتلك أكثر من 25 عاماً من الخبرة الدولية ومتعددة الوظائف في قطاع الطاقة.

الفاضل موراكامي حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية داردن لإدارة الأعمال بجامعة فيرجينيا في الولايات المتحدة الأمريكية، ودرجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة كوبي في اليابان.

CR 1092781

Tax Card No. 8058794

Sultanate of Oman

SUWADI POWER COMPANY SA

بريتام سراف أمين السر